

Title (en)
IRONING SUPPORT.

Title (de)
BÜGELSTÜTZE.

Title (fr)
SUPPORT DE REPASSAGE.

Publication
EP 0264383 A1 19880427 (FR)

Application
EP 87901064 A 19870210

Priority
FR 8602199 A 19860212

Abstract (en)
[origin: WO8705060A1] The ironing support comprises two ironing planes (2, 3) parallel to each other and consisting of plates interconnected by means of strut elements (7, 8) of small height. It is characterized in that, on the one hand, one (2) of the ironing planes is embodied by a so-called main plate, whereas the other (3) ironing plane is embodied by two distinct annex plates projecting over the main plates and, on the other hand, instead of being all arranged at the same extremity of the support, the strut elements (7, 8) connecting respectively the annex plates to the main plate are associated to the main plate at opposite ends thereof, the three parts of the annex plates being thus turned towards each other. Application to the industry of household equipment.

Abstract (fr)
Un support de repassage comportant deux plans de repassage (2, 3) parallèles entre eux et constitués de plateaux reliés entre eux par des éléments d'entretoisement (7, 8) de faible hauteur. Il est caractérisé en ce que: d'une part, l'un (2) des plans de repassage est matérialisé par un seul plateau dit principal, tandis que l'autre (3) plan de repassage est matérialisé par deux plateaux annexes distincts surplombant le plateau principal et, d'autre part, au lieu d'être tous disposés à une même extrémité du support, les éléments d'entretoisement (7, 8) reliant respectivement les plateaux annexes au plateau principal sont associés au plateau principal à des extrémités opposées de celui-ci, les parties libres des plateaux annexes étant ainsi tournées l'une vers l'autre. Application à l'industrie de l'équipement ménager.

IPC 1-7
D06F 81/00

IPC 8 full level
D06F 81/00 (2006.01); **D06F 81/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)
D06F 81/00 (2013.01 - EP US); **D06F 81/003** (2013.01 - EP US); **D06F 81/12** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 8705060A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
FR 2594150 A1 19870814; FR 2594150 B1 19881223; EP 0264383 A1 19880427; EP 0264383 B1 19900228; JP S63502561 A 19880929;
US 4779365 A 19881025; WO 8705060 A1 19870827

DOCDB simple family (application)
FR 8602199 A 19860212; EP 87901064 A 19870210; FR 8700037 W 19870210; JP 50117787 A 19870210; US 11070087 A 19870923